

南加州洛杉磯西區中文學校

2018-2019 年中文海報比賽

主題: 我的夢想....
參賽資格: 全校學生
時間: 2018年12月1日起至2019年1月12日止

今年的主題為“我的夢想....”。學生可以自行挑選主題表達，例如：將來長大的志願，比如說，我的夢想工作是當太空人；或是其他的夢想，比如說，我的夢想假期，我的夢想遊樂園，或是我的夢想世界.....等等。請務必把主題以中文寫在海報上作為構圖評分的一部分。

學校將於 2018年12月1日提供 11 x 14 吋畫紙。學生用圖文(中文為主)表達主題。材料可使用蠟筆，麥克筆，水彩，油彩等。請勿使用剪貼或立體造型。請鼓勵學生獨立創作。學生應將班級，姓名及年齡書寫於畫紙背面右下角。

參賽作品應於 2019年1月12日 交給各班老師。比賽依年齡分組評審。評分標準：創意佔 40%，構圖佔 30%，美術佔 30%。獲獎名單及作品將於 2019年2月2日中國新年慶祝活動時公布並展示。

若有任何問題請聯絡 Kelly Yang, yang5yc5@gmail.com

Chinese Language School of Southern California

2018-2019 Chinese Poster Contest

Poster Subject : **My Dream**
Eligible Participants: All Westside Chinese School Students
Contest duration: From 12/1/2018 to 1/12/2019

This year's subject is "**My Dream**" Students are free to choose how to draw this topic. Examples could include what a student wants to be when he or she grows up, such as "My Dream Job is to be an astronaut"; or other types of dreams, such as "My Dream Vacation", "My Dream Playground" or "My Dream World", etc. **Students should write the Subject (in Chinese) as part of the design on the poster- this will count toward the score.**

On 12/1/2018 every student will bring home an 11"x14" drawing paper from their class. Students should present the subject matter through drawing, painting, and words **in Chinese** in creating the poster. Materials the students can use include markers, crayons, pastels, watercolors, oil paints, etc. For the convenience of judging, cutting and pasting and 3-D designs are not allowed. Please encourage students to work independently. Students should write their **name, age, grade and class at the lower right corner of the back of the poster.**

All posters are due to the classroom teacher on **1/12/2019**. The posters will be judged based on the student's age group. Judging will be based on creativity/originality (40%), designs/layout (30%), and artistic skills (30%). The winners list will be published and the winning posters will be displayed during Chinese New Year Celebration on **2/2/2019**.

If you have any questions, please feel free to contact Kelly Yang at yang5yc5@gmail.com